
 
 
 

BESTYRELSESMØDE Dato 19.06.17 
 

 

Tidspunkt:  18.00  
Lokale:klublokalerne  

Ordstyrer: Ole J. Referent:  Rita K. Deltagere : Ole J., 
Annie P., Ruben L., 
Inge-Lis M., Ivan M., 
Rita K.,afbud Peter M. 

Forplejning:  
Smørrebrød 

Dagsorden: 
 
1.Opfølgning og godkendelse af referatet fra 
    sidste møde den  15.05.17. 
 

 
Referatet godkendt. 

 
2.Orientering fra formanden. 
   Opfølgning på væsentlige dispositioner  
    samt fastlagte dispositioner.     
. 

 
Der er rykket for at få færdiggjort og opstillet 
vores lynhytter. Arbejdet genoptages efter 
seniorernes tysklandstur. 
 

 
3.Gennemgang og opfølgning på klub- 
   bens perioderegnskaber samt budgetter 
   og eventuel afvigelser heraf. 
   Gennemgang af klubbens likviditet. 
 
 
 
 

 
Vores økonomi er stadig sund, og udvikler sig 
i positiv retning. Likviditeten er stadig flot. 
Vores samlede gæld står p.t. til ca. 4.3 mill. i 
forhold til sidste år på samme tid ca. 5.3 mill. 
Bestyrelsen er enige om vigtigheden i at have 
stor fokus på vores indtægter og udgifter.  
Vi overvejer stadig boldmaskine og boldvasker, 
men er enige om, at vi afventer denne sæson for 
at se hvordan vores nuværende system (betaling 
for bolde via probox)fungerer og hvor mange 
der betaler for bolde. 
 

 
4. Arbejdsgange omkring sponsor-     
     håndtering.    
 

  
Punktet udsættes! 
 
 

 
5. Hundepolitik       
 
 

Hunde er velkomne i vores klub. Vi formoder 
selvfølgelig at hundene føres i snor og at 
”forældrene” samler efterladenskaber op.  
 
 
 



 
 
 

  
6.Orientering fra sekretariatet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
Vores telefoniløsning hos TDC er endnu ikke 
installeret. Der har været en del forviklinger, 
men vi formoder at det løser sig i løbet af de 
næste par uger. 
 
Vi har fået en henvendelse vedrørende i-charge, 
som er en ”opladningsmaskine til tlf.”, der 
sponsoreres af reklamer. Vi er ikke umiddelbart 
interesseret . 
 
Vores retningslinier fra 2014 om medbragt mad 
kv, relanceres.  
 
Vi har købt en ny golfbil. (brugt). Den kan køre 
2 omgange, og er allerede i brug. 
 
En henvendelse fra greenfee spillere besvares af 
sekretariatet. 
 

 
7.Orientering fra Udvalgene 
 
    
   Baneudvalget:   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Baneudvalget indstiller i lighed med sidste år, at 
der afsættes en ramme på 200 timer til afløsning 
i ferieperioden. 
Vi godkender de 200 timer under forudsætning 
af, at der afleveres ferieplan senest 1/7 2017. 
 
Baneudvalget indstiller en udvidelse i området 
op mod hul 9, ligesom der indstilles en 
opgradering af pladsen i form af en fastbund og 
ruminddelinger, så dressjord,sand m.m. kan 
opbevares separat og uden det spild der er, når 
det ligger på direkte blødt underlag. Forventes 
udført til vinter. 
Umiddelbart er bestyrelsen positiv med hensyn 
til ruminddeling og fast bund, men vil gerne 
have udvidelsen yderlig belyst. En planskitse og 
budgetoverslag. 
 
Baneudvalget indstiller, at der afsættes en 
ramme på max 100.000 til anskaffelse af en 
afløser for den gamle Ford traktor, der har en 
begrænset levetid. 



 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Turneringsudvalget: 
 
 
 
 
 
 
Begynderudvalg: 

 
Fremtidigt  ønskes der desuden en supplering,  
med en eller flere makiner, der kan løfte de 
daglig opgaver og gøre arbejdet mere fleksibelt. 
 
 
Bestyrelsen ønsker en yderligere uddybning af 
pkt. 3. 
 
Vi overvejer stadig et tilbud vi har fået om 
bænke med affaldsspande.  
 

 
Er i gang med at planlægge høstfestturneringen, 
og det er besluttet i udvalget, at tilmelding til 
turneringen gælder både turnering og fest. 
Ikke spillende ægtefæller kan inviteres med, og 
der fastsættes en pris minus feebetaling 70,-. 
 
 
Vi har ”kun” fået 26 nye begyndermedlemmer i 
år – sidste år var specielt, så nu er vi på vanligt 
niveau. 
Der påtænkes at afholde endnu et åbent hus  
i august måned. 
 

 
8.Medlemshenvendelser.      
 

Alle skriftlige henvendelser bliver besvaret 
direkte til medlemmet. 

  
9.Evt. 
     

Intet under eventuelt. 

Næste møde 21.08.17  
 

På Mariager Fjord golfklub 

 


